
 
Jegyzőkönyv 

 
Készült a Magyar Elektrotechnikai Egyesület (MEE) 2007. május 19. 10.00 óra 

Budapesten a MTESZ Pesti Konferencia Központ (1055 Budapest, Kossuth Lajos tér 6-8.) I.em. 135. 
előadótermében megtartott nyilvános évi 83. küldöttközgyűléséről. 

 
Jelen voltak: jelenléti ív szerint. 
 
Dervarics Attila köszöntötte a küldötteket, a meghívottakat és a további megjelenteket.  
 

10 órakor a SZB megállapította, hogy a Közgyűlés határozatképtelen volt 13 fő hiányában 
tekintettel arra, hogy az Alapszabályban rögzítetteknek megfelelően a küldöttek kevesebb mint fele 
(126 fő küldött),  a jelen Közgyűlésen 113 fő regisztráltatta magát és a teremben elfoglalta helyét. A 
meghívóban meghirdetetteknek és a törvényes előírásoknak megfelelően, határozatképtelenség esetén 
2007. május 19-én 10:30 órára lett összehívva a Közgyűlés, mely változatlan napirenddel – tekintet 
nélkül a megjelentek számára - már határozatképes.  

 
10:30-ig Dervarics Attila a megújulási programot ismertette. 

Kiemelte, hogy az egyesület anyagi helyzete pozitív eredményeket mutat (152 MHUF törzstőke). A 
cél szerinti bevétel csökkenése mellett az eredmény pozitív maradt. Ismertette a megújulási program 
fókuszait, cselekvési irányait, sikerkritériumait.  
Fontos üzenet: „Egy kis létszámú csapat képes kidolgozni a megújítási programot, de...a tagság széles 
körű részvételével vihető csak sikerre!”  
 

Némethné Dr. Vidovszky Ágnes a határozatképességet jelentette a Közgyűlésnek: regisztrált 
tagságú szervezeti egységek által választott 250 küldött közül 10:30-ig 116 fő regisztrálta magát. 
Az Egyesületi Elnökség az alapszabályban rögzítetteknek megfelelően megfelelő időben kitűzte a 
nyilvános Közgyűlés időpontját és meghatározta a napirendi pontokat. Ezt követően az áprilisi és 
májusi programban meghirdette a közgyűlést, a honlapra feltette, majd május 4-én a Titkárság postázta 
a meghívót és mellékleteit (Egyesületi Elnökség beszámolója, Ellenőrző Bizottság jelentése, 
Alapszabály módosítás, közhasznúsági jelentés, közgyűlés határozatai) a küldötteknek, az Egyesület 
vezető tisztségviselőinek (e-mailben), valamint a külön meghívottaknak. A nem szavazati jogú 
meghívottak csak meghívót kaptak. 
 
A Közgyűlés 116 Igen szavazattal egyhangúlag megválasztotta Güntner Attilát 
jegyzőkönyvvezetőnek, Dr. Friedrich Mártát és Dr. Bencze Jánost hitelesítőknek. 
 

Az előző közgyűlés óta elhunyt tagokról a Közgyűlés 1 perces néma felállással emlékezett 
meg. 
 
A Közgyűlés a napirendet 116 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta.  
 

Kovács András főtitkár előterjesztette az Egyesületi Elnökség előző közgyűléstől eltelt 
időszaki beszámolóját (a szavazati joggal rendelkezők a beszámolót kézhez kapták). 
 

Almási Sándor EB elnök ismertette az Ellenőrző Bizottság jelentését.  
 
A Közgyűlés 116 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta az Elnökségi beszámolót. 
 
A Közgyűlés 116 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta az Ellenőrző Bizottság jelentését. 
 
A Közgyűlés 116 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta a közhasznúsági jelentést. 
 

Dervarics Attila előterjesztette az EUREL tagság megszüntetését. 



Indoklás: Az elmúlt években az EUREL részéről nem tapasztalható olyan irányú tevékenység, amely 
egyesületünk életére pozitív hatással lenne. Nagyobb lehetőséget látunk a kétoldalú kapcsolatok 
kiépítésében. 
 
A Közgyűlés 108 igen, 3 nem, és 5 tartózkodás mellett elfogadta az EUREL tagság megszüntetésével 
kapcsolatos előterjesztést.  
 
Balázs Péter, Schwarcz Péter indítványának figyelembevételével ismertette az Alapszabály 
módosítást. Bemutatta a meghívóban kiküldött verzióhoz képesti módosított szövegeket:  
 
8.3.8  Módosított szöveg: 

• Jogi személyiségű szervezeti egységek SZMSZ-ben nem meghatározott gazdálkodása 
feltételeinek, a felelősségvállalás mértékének, programjának és szakmai rendezvényeik 
típusának jóváhagyása 

9.1  Kiegészítés: 
• Feladata a jogi személyiségű szervezeti egységek mérlegbeszámolójának és  

közhasznúsági jelentésének előzetes jóváhagyása  
13.4.4  Új szöveg: 

• Harmadik személlyel közvetlenül csak a MEE Elnökség jóváhagyásával köthet a MEE 
alaptevékenységét érintő (együttműködési) szerződést, a MEE vonatkozó szabályainak 
betartásával. Bármely harmadik féllel kötött szerződést köteles az Elnökségnek 
bejelenteni és az Elnökség vagy az Ellenőrző Bizottság kérése esetén 8 napon belül 
bemutatni. 

15.1  Kimarad: 
• …és az irodavezető. 
 

Hozzászóltak: 
Rácz Géza: Legyen hozzáférhető minden tag számára az elfogadott megújulási programot a 

mee honlapján. 
Juhos László: A társadalom technokrata gondolkodásának hiányáról szólt. Az egyesület 

szakmai véleményét a politika és a társadalom felé folyamatosan közölni kell.  
Szepessy Sándor: Kiemelte, hogy jól választottunk új elnökséget. Megállapítja, hogy az 

egyesületnél most megy végbe a rendszerváltás. A fejlett Európában és az Egyesült Államokban nagy 
szerepe van a civil szervezeteknek. Az elektrotechnikai egyesületek rendkívül elismertek. Jó lenne, ha 
az egyesületi tagság rang lenne újra és a mi szavunk is eljutna a legfelsőbb körökbe. 

Székely Imre: Dicsérte az új szórólapot. Magyarországon több 10 000 vállalkozás van aki még 
nem MEE tag. Nyissunk feléjük! A Mérnök Kamarában minősítesse a MEE vándorgyűlést az 
egyesület. 
 
Dervarics Attila nagy örömét fejezte ki a megújulási program támogatásában és megköszönte az 
alapszabály módosítás vita nélküli elfogadását. 
 
Kovács András: Székely Imrének válasza. A mérnöki kamarával már megegyeztünk és várhatóan a 
közös tagok a kredit pontok idevonatkozó pontjait meg fogják kapni.  
Dervarics Attila mondta, hogy a szakosztályokon belül már folyik a munka, hogyan tudjuk a villamos 
vállalkozásokat bevonni és helyet biztosítani neki. 
 
A Közgyűlés 115 igen, 1 nem, és 0 tartózkodás mellett elfogadta az alapszabály módosítást. 
 
Deravarics Attila elnök a díjbizottsági döntés alapján átadta a MEE 2007. évi díjait. A díjazottak 
nevében Dr. Schanda János mondott köszönetet az elismerésért.  
 
Egyéb hozzászólások: 
 



Kerényi A. Ödön hozzászólásában a hazai dunai vízlépcsők megépítését szorgalmazta a hajózás 
biztosítása érdekében. 
 
Dr. Horváth Tibor felszólalásában az 1992-94 közötti időszak elnöki korszakával kapcsolatos nehéz 
időkről emlékezett meg. 
 
Dervarics Attila elbúcsúztatta Lernyei Péter ügyvezető igazgatót aki 25 éves egyesületi munkája után 
2007. május 31-el nyugdíjba vonul. Egyúttal bemutatta Güntner Attila irodavezetőt.  
 
Dervarics Attila Köszönetet mondott a Közgyűlés résztvevőinek a küldötteknek a MEE 
tisztségviselőinek és tagságának az eddigi munkájáért, az elkövetkezendő időszakra jókívánságait 
fejezte ki, majd az ülést bezárta. 
 
 
 
 
  
 Güntner Attila Dervarics Attila 
 Jegyzőkönyvvezető elnök 
 
 
 
 
 
 Dr. Bencze János Dr. Friedrich Márta 
 jegyzőkönyv hitelesítő jegyzőkönyv hitelesítő 
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